

Date: 12/8/2020

التاريخ: 12 / 8 / 2020 م

Appointment of Chief Financial Officer

تعيين رئيس مالي للشركة

The Company is pleased to announce the appointment of Mr. Abdullah Saif Al Hosni as its Chief Financial Officer, with effect from 16th August 2020. Mr. Abdullah will succeed Mr. Ananthasubramanian in the role.

يسر إدارة الشركة أن تعلن عن تعيين الفاضل/ عبد الله بن سيف الحوسني بمنصب الرئيس المالي إعتباراً من 16 أغسطس 2020م. سوف يخلف الفاضل/ عبد الله الحوسني الفاضل / اناناسوبرامانيان في منصب الرئيس المالي.

Abdullah joins Galfar with more than 21 years of diverse expertise in Finance and has previously worked in a similar role at Omantel and Omran. He holds a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University and is a professionally qualified Chartered Accountant from the Chartered Institute of Management Accountants- UK.

يلتحق الفاضل/ عبد الله الحوسني بشركة جلفار بخبرات متنوعة تزيد عن 21 سنة في مجال المالية وقد عمل سابقاً في منصب مماثل في كل من الشركة العمانية للإتصالات (عمانتل) وشركة عمران. يحمل المذكور درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس وهو محاسب قانوني ومهني متمرس خريج المعهد القانوني للمحاسبين الإداريين (CIMA) بالمملكة المتحدة.

The Company wishes him the very best in his role as the Chief Financial Officer and good wishes to Mr. Anantha for his future endeavours.

تتمنى إدارة الشركة للفاضل/ عبد الله الحوسني التوفيق والنجاح في مهام منصبه كرئيس مالي، كما تتمنى للفاضل/ انانثا مزيد من النجاح في مساعيه المستقبلية.

Dr Hamoud Rashid Ali Al Tobi
Chief Executive Officer

د. حمود بن راشد التوبي
الرئيس التنفيذي

